

About Us

We are Saudi Security Group authorized by the Central Licensing Unit-Ministry of interior according to license No. 368 Class A.

Features

- We only serve selective clients.
- Our site security operation system is operated by highly qualified and experienced team in the same field.
- The administrative system is operated according to ISO.
- We pay attention to the employees in terms of training and motivaton.
- We have branches covering all areas of the kingdom.

Services

- Providing private security men for all sectors.
- Providing security for events, exhibitions and personal security.
- Supplying, installing and maintaining security devices, such as cameras (CCTV), inspection mirrors and manual searchlights.
- Providing industrial security and safety operations.
- Supplying security equipment for detecting explosives.
- Providing security plans by specialists from the same field by using technology and security system devices with high quality and reasonable cost.
- Providing security inspection by live methods (K9).
- Providing monitor operator for control room.

من نحن

مؤسسة الحراسات السعودية للحراسات الأمنية بموجب ترخيص وحدة التراخيص الأمنية المركزية بوزارة الداخلية فئة (أ)

مميزاتنا

- ننفرد بخدمة صفوة العملاء فقط.
- يتم تشغيل نظام إدارة العمليات الميدانية من قبل موظفين مؤهلين تأهيلا عاليا وفريق من ذوي الخبرة العالية في نفس المجال.
- يتم تشغيل النظام الإداري وفق نظام الإدارة الأيزو.
- نحن نولي اهتماما مميذا للموظفين من حيث التأهيل التدريبي والتحفيز.
- لدينا فروع تغطي جميع مناطق المملكة العربية السعودية.

خدماتنا

- توفير رجال الأمن الخاص لجميع القطاعات.
- توفير الحماية الشخصية وأمن المناسبات والمعارض.
- توريد وتركيب وصيانة أجهزة المراقبة , مثل كاميرات المراقبة وأجهزة الفحص وكشافات يدوية.
- توفير عمليات الأمن والسلامة للمنشآت الصناعية والتجارية.
- توريد المعدات الأمنية للكشف عن المتفجرات.
- توفير الخطط الأمنية من قبل متخصصين من نفس المجال باستخدام التكنولوجيا وأجهزة نظام الأمن مع ضمان ارتفاع الجودة والتكلفة المناسبة.
- توفير التفتيش الأمني بالأساليب الحية K9.
- توفير مراقبين لإدارة غرفة مراقبة الكاميرات.



الأمن أمانة



We serve more than 20 Clients in the Kingdom.

نتميز بخدمة أكثر من ٢٠ عميل علي مستوي المملكة.